



äKwä™

Sempurna. Awet Muda. Mudah.





# äKwä™

## PENDEKATAN AIR KOREA SEJAK ZAMAN-BERZAMAN

Bebaskan diri anda daripada rutin harian serta alamilah dunia baharu regimen penjagaan kulit, direka bentuk untuk mengubah wajah kulit anda menggunakan formula yang diinspirasikan oleh alam semula jadi, kaya dengan kelembapan serta teknik kecantikan Korea purba. Ia berkhasiat, pintar, dan semula jadi, äKwä adalah penjelmaan penjagaan kulit yang mudah dan berterusan.

Campuran dan tapaiian teh hijau purba, air mawar aromatik, dan sumber air berharga yang lain telah digabungkan dalam formula yang telah disempurnakan. Ia menggabungkan elemen sains pembaharuan yang mudah serta bertindak sebagai perisai terhadap tekanan persekitaran.

## MENCIPTA GELOMBANG BAHARU DALAM RUTIN PENJAGAAN KULIT ANDA

Ekosistem kita bergantung kepada air untuk kitaran hidup. Air menghidrat dan memulih, membersihkan dan mencuci. Tanpa kehadiran unsur air, planet kita tidak akan wujud lagi. Sebagaimana pentingnya air untuk bumi, begitu juga untuk kulit kita. Lebih kurang 64% daripada kulit anda terdiri daripada air, dan keadaan kulit anda bergantung kepada keupayaan anda menghilangkan kehausan yang berterusan.<sup>1</sup>

Seni mengekal dan membekalkan semula kelembapan adalah pendekatan formulasi

## LEBIH RINGKAS LEBIH BAIK

Lupakan bahan-bahan kasar yang boleh menjejaskan kesihatan jangka panjang wajah kulit anda untuk hasil yang sementara. Gelombang baharu dalam penjagaan kulit adalah lembut serta kekal, dan diperbuat daripada bahan-bahan pintar yang mesra kulit dan alam sekitar. Rangkaian produk ini bebas paraben dan bebas penganiayaan, dan ia tidak mengandungi bahan-bahan yang tidak diperlukan. Dalam kata lain, lebih ringkas lebih baik. Sempurna. Awet Muda. Mudah.

äKwä yang menggabungkan pelbagai sumber air istimewa dan menapainya bagi membantu mengembalikan kulit kepada keadaan asalnya. Teknik penapaian Korea purba ini memanfaatkan bahan-bahan seperti air teh hijau, menjadi larutan yang kuat dan berkuasa bagi menggalakkan kulit kelihatan lebih muda dan menghidupkan persekitaran permukaan kulit. Keistimewaannya bukan sahaja terletak pada bahan-bahan tetapi pada kehebatan pemrosesannya.

- Formula bebas paraben, bebas sulfat, dan bebas ftalat
- Bebas penganiayaan – tidak pernah diuji pada haiwan
- Formula bebas gluten
- Formula mesra vegan
- Diuji oleh pakar dermatologi untuk kelembutan
- Wangian semula jadi



1. [https://www.usgs.gov/special-topic/water-science-school/science/water-you-water-and-human-body?qt-science\\_center\\_objects=0#qt-science\\_center\\_objects](https://www.usgs.gov/special-topic/water-science-school/science/water-you-water-and-human-body?qt-science_center_objects=0#qt-science_center_objects)



## RITUAL BERTEMU TULEN

äKwä menawarkan pengalaman ritual penjagaan kulit masyarakat Korea melalui program yang membantu menjadikan kulit anda seperti yang digelarkan oleh masyarakat Korea iaitu “chok chok” – wajah yang sangat cerah – dalam gaya hidup anda yang sibuk. Kami menawarkan dua regimen untuk diikuti.

- LANGKAH-LANGKAH TULEN: Ini adalah produk-produk yang anda akan gunakan setiap hari, pagi dan malam.
- LANGKAH-LANGKAH RITUAL: Anda akan menggabungkan dua mask khusus dalam regimen pagi dan malam anda, satu hingga dua kali seminggu.

Langkah-langkah tulen kami secara uniknya menangani cabaran biasa, sementara langkah-langkah ritual kami memanjakan kulit, seperti mengalami percutan di pulau di samping memanjakan diri dengan mandian susu.

LANGKAH-LANGKAH TULEN (PAGI/MALAM)		+	LANGKAH-LANGKAH RITUAL PAGI atau MALAM	
LANGKAH 1	 Oil-to-Foam Cleanser	+	 Volcanic Mud Mask	
LANGKAH 2	 Four-Way Toner			
LANGKAH 3	 Vitamin Serum	+	 Hydrating Sheet Mask	
LANGKAH 4	 Refining Eye Cream			
LANGKAH 5	 Moisture Cream			

SEBATIKAN DIRI ANDA DENGAN PENJAGAAN KULIT YANG BERBEZA

## LANGKAH 1

PERCIK. BILAS. SEGARKAN.



### LANGKAH TULEN 1: OIL-TO-FOAM CLEANSER

Sebagai langkah pertama dalam ritual penjagaan kulit anda, pembersih ini memberikan permulaan yang menyegarkan. Minyaknya yang lembut menanggalkan kotoran sebelum ia membuih membersihkan kulit. Percikkan air pada wajah untuk kebersihan yang lebih sempurna, lembut dan tenang.



Tapaian air teh hijau dan air laut digabungkan untuk pembersihan wajah yang segar dan berkesan; tapai beras memperhaluskan pori serta menyediakan enzim yang berkhasiat dan melicinkan kulit untuk melembap dan membersihkan kulit.

ARAHAN: Gunakan satu atau dua pam pembersih pada kulit yang kering, urut perlahan-lahan pada keseluruhan wajah dan elakkan bahagian mata. Tambahkan air bersuhu bilik dan gosok dengan lembut sehingga berbuih, bilas dengan air dan lap kering. Diikuti dengan Four-Way Toner. Gunakan setiap hari, pagi dan malam.

## LANGKAH 2

BERSINAR. BERSERI. BERSEDIA.



### LANGKAH TULEN 2: FOUR-WAY TONER

Bersinar dan berseri, toner kami sangat sempurna untuk menyediakan kulit wajah anda untuk pembersihan, kelembapan tambahan dan kosmetik serta membantu mengekalkan solekan anda atau semburkan pada bila-bila masa supaya kulit anda bersinar.



Tapaian air teh hijau digabungkan dengan air mawar untuk menghasilkan kulit yang lebih berseri dan bersinar.

ARAHAN: Semburkan pada wajah dengan mata ditutup. Gunakan untuk (1) melembutkan, (2) menyediakan kulit anda untuk kelembapan tambahan, (3) kekalkan solekan anda, atau (4) menyegarkan, menyempurnakan, dan menghidratkan pada bila-bila masa. Anda juga boleh menyembur pada kapas muka dan sapukan dengan lembut untuk menanggalkan sisa solekan. Diikuti dengan Vitamin Serum. Gunakan pada waktu pagi dan malam, atau sepanjang hari.

## LANGKAH 3

MENYIHATKAN. MENGUATKAN.  
MENCERAHKAN.

## LANGKAH 4

MEMPERHALUS. MENYEDUH.  
MENEGANGKAN.



### LANGKAH TULEN 3: VITAMIN SERUM

Dengan kemewahan yang dianugerahkan oleh bumi dalam bentuk serum halus, produk ini menyeduh kulit anda dengan vitamin, tapaian dan antioksidan yang penting untuk wajah yang sihat dan muda.



Tapaian air teh hijau, ekstrak daun maple merah, dan ekstrak *Saccharomyces lysate* memberi khasiat, melembap, dan memelihara mikrobiome kulit, sementara bahan-bahan lain melindungi kulit daripada cabaran harian, di samping melegakan, menenangkan, dan mencerahkan wajah.

ARAHAN: Selepas membersih dan menyegar, picit sedikit pada hujung jari dan sapu dengan lembut pada wajah, leher dan sekeliling bahagian mata. Tepuk dengan perlahan-lahan sehingga ia diserap sepenuhnya. Diikuti dengan Refining Eye Cream. Gunakan setiap hari, pagi dan malam.



### LANGKAH TULEN 4: REFINING EYE CREAM

Pelembap dan emolien dicampurkan dengan bahan botanikal yang kaya dengan bahan-bahan untuk menghasilkan kolagen supaya kulit di bahagian mata lebih licin dan halus.



Tapaian air teh hijau purba diseduh dengan ekstrak timun dan jus buluh bagi mengurangkan bengkak dan kekeringan pada bahagian mata iaitu bahagian yang paling halus dan mudah kering.

ARAHAN: Gunakan sedikit pada keseluruhan bahagian mata. Berhati-hati agar tidak memasuki mata. Tepuk dengan hujung jari perlahan-lahan sehingga diserap. Mula dengan menguji sedikit pada kulit. Diikuti dengan Moisture Cream. Gunakan setiap hari, pagi dan malam.

## LANGKAH 5

MENGHIDRAT. MEMPERBAIKI.  
MENEGANG.

### LANGKAH TULEN 5: MOISTURE CREAM

Krim ini menawarkan penghidratan intensif dalam formula yang ringan, lembut dan halus. Ia benar-benar seperti minuman untuk kulit anda.



Tapaian air teh hijau purba diseduh dengan jus sap pokok birch dan ginseng untuk membantu menenangkan dan mencipta semula kulit yang lebih muda. Sementara itu, khasiat madu dan asid amino menyokong kulit yang anjal dan berseri.

ARAHAN: Waktu pagi dan malam, gunakan sebanyak mana yang perlu pada wajah, leher dan dada yang telah dibersihkan dan disegarkan dengan toner. Biarkan produk meresap.



## LANGKAH RITUAL

MEMBERSIH. MENGEKAL.  
MENGHALUS.

### LANGKAH RITUAL: VOLCANIC MUD MASK

Seperti air geoterma yang timbul dari dasar vulkanik, mask vulkanik kami memulih, menyegar, dan memberi tenaga kepada kulit anda. Bahan-bahan vulkanik membersihkan permukaan kulit untuk pengalaman pembersihan yang menyeluruh.



Tapaian air teh hijau dan ekstrak kacang soya yang dicampur dengan abu vulkanik, mencipta pengalaman kecantikan yang mewah dan semula jadi.

ARAHAN: Selepas membersihkan, sapukan pada wajah sehingga ke leher dan dada jika perlu. Elakkan mata, lubang hidung dan mulut. Biarkan ia kering selama 5 - 15 minit. Kemudian, tambahkan air dan urut dengan lembut untuk membantu kulit mengelupas. Bilas hingga bersih. Untuk rawatan bahagian tertentu, gunakan pada bahagian yang bermasalah, biarkan ia kering dan bilas. Diikuti dengan Four-Way Toner pada kapas kosmetik, sapu pada bahagian yang bermasalah untuk menanggalkan baki lumpur.



## LANGKAH RITUAL: HYDRATING SHEET MASK

Mewah dan halus, mask ini membolehkan anda mengalami kemanjaan yang sebelum ini hanya dinikmati oleh keluarga diraja sejak zaman-berzaman. Tapaian susu dan kolostrum lembu menghasilkan kulit yang cantik serta licin seperti kulit bayi.



Produk ini mengandungi asid hialuronik, bahan semula jadi yang ditemui dalam kulit yang boleh menyerap air berkali ganda. Ini menjadikan ia bahan yang sempurna untuk menyokong tahap kelembapan optimum. Selain itu, inilah satu-satunya mask di dunia yang mengandungi 4Life Transfer Factor™!

**ARAHAN:** Lengkapkan langkah ritual ini selepas menggunakan Vitamin Serum. Keluarkan mask dari bungkusan dan buka lipatannya dengan perlahan-lahan. Letakkan ia pada muka anda dengan mengelakkan bahagian mata dan bibir. Pastikan ia rata pada muka. Biarkan selama 15 - 20 minit untuk serum meresap ke dalam permukaan kulit. Tanggalkan mask dan tepuk sehingga kering dan meresap. Diikuti dengan Refining Eye Cream.



## SEBELUM DAN SELEPAS

Dalam kajian yang dijalankan pada sekumpulan wanita dan lelaki, 30 hari menggunakan regimen äKwä menunjukkan perubahan positif dalam:

- Kiraan titik merah, mewakili kesan yang menenangkan
- Kiraan porfirin, mewakili kesan pembersihan
- Skor kedutan
- Penampilan garis-garis halus
- Kelembapan keseluruhan



SEBELUM



SELEPAS



SEBELUM



SELEPAS



Perubahan positif dalam Penampilan Garis-garis Halus dan Kedutan





## HASIL SUDAH TERSERLAH.

Formula kami yang meningkatkan kelembapan memberikan perbezaan kepada apa yang anda boleh lihat dan rasa.

Adakah anda bersedia untuk meresapkan kulit anda dengan bahan-bahan semula jadi yang paling tulen dan bermanfaat? Cuba aKwä untuk diri sendiri, dan kemudian muat naik foto “sebelum” dan “selepas” anda di media sosial menggunakan #aKwaskin.

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi:



**4Life**

**ForLife Research Sdn. Bhd.**

Reg. No. 2020201007076 (575339-A) A/L No. 931508

Unit 5.02, 5th Floor, Amcorp Tower, 18,  
Jalan Persiaran Barat, 46050 Petaling Jaya,  
Selangor, Malaysia.

VI 010420